

Regler for fri teltning

1. Det er kun tilladt at overnatte én nat samme sted.
2. Man må højst slå to telte op samme sted.
3. Teltene må maks. være tre-personers telte
4. Teltene skal være uden for synsvidde fra drifts- og beboelsesbygninger, herunder f.eks. naboer og campingpladser, samt bilveje.
5. Det er kun tilladt at anvende åben ild på de dertil indrettede bålpladser.
6. Man må kun bruge feltkøkken, hvis man bruger et stormkøkken, hvor brænderen er indelukket fx Trangia. Af hensyn til brandfare må man ikke sætte stormkøkkenet på blade, nåle eller andet brændbart materiale – sæt gerne stormkøkkenet på en sten eller andet lignende ikke-brændbart materiale.
7. Vær opmærksom på, at en skov kan være lukket for brug af åben ild, brug af bålpladser mv. grundet tørke, og så er brug af stormkøkken heller ikke tilladt. Evt. lukning af skove med Fri teltning vil være angivet på Naturstyrelsens hjemmeside samt evt. med opsatte skilte ved skovenes indgange
8. Det er ikke tilladt at bruge motoriseret transport på skovens veje.
9. Teltning ikke er tilladt på de strandbredder og klitter, som hører til visse af skovområderne.
10. Efter endt brug skal man rydde op efter sig og tage sit affald med.

Rules of Free Tenting

1. Only one night stay at the same spot/forest
2. Maximum 2 tents at the time at the same spot/forest
3. 3-person tents is the allowed maximum size
4. The tents has to be put up out of sight of buildings, neighbours, camping sites and roads where car traffic is allowed.
5. Open fire is permitted at the existing fire places only.
6. The use of a field kitchen is only allowed if you use a storm kitchen like a Trangia where the burner is in closed. Notice: To prevent fire risk do not place the storm kitchen on underground with leaves, needles or other inflammable material – place the storm kitchen on stones or other non-flammable materials.
7. Please notice: In case of drought, the use of open fire in the forest areas can be prohibited at the existing fireplaces and the use of a storm kitchen will be prohibited as well. If fire is not allowed it will be mentioned on the homepage of “Naturstyrelsen” and their might be signs at the entrance of the forest.
8. Motorised transportation is not allowed on the forest roads.
9. Tenting is not allowed on the beach and dunes, connected to some forest areas.
10. Remember to clear up the tenting area and remove your waste/take it with you when leaving the forest.

Regeln für Zelten im Freien

1. Es darf nur eine Nacht am selben Ort/Wald verbracht werden.
2. Es dürfen nur 2 Zelte gleichzeitig am selben Ort/Wald stehen.
3. 3Personen Zelte ist die maximale erlaubte Größe.
4. Die Zelte dürfen nur außerhalb der Sichtweite von nahelegenden Gebäuden/Häuser, nachbaren, Campingplätze und Straßen die von Autos befahren werden dürfen, aufgestellt werden.
5. Offenes Feuer ist nur in den existierenden Feuerstellen erlaubt.
6. Die Nutzung einer Feldküche ist nur erlaubt wenn es eine Storm Küche ist wie eine Trangia wo der Brenner sich in einer geschlossenen Kammer befindet. Um Brandgefahr zu vermeiden platzieren Sie nicht die Storm Küche auf einen unter Grund mit Laub, Tannennadeln oder andere brennbaren Materialien, sondern platzieren Sie die Storm Küche auf steine oder andere nicht entzündlichen Materialien.
7. Bitte beachten Sie dass im Falle von dürre der Nutzung von offenes Feuer verboten werden kann und in dem Fall ist die Nutzung von Storm Küchen auch nicht gestattet. Sollte ein Verbot gegen offenes Feuer vorliegen wird dies auf die Internetseite der „Naturstyrelsen“ hervorgehen und vielleicht wird es auch an den Waldeingang ausgeschildert sein.
8. Motorgetriebenen Transportmittel sind auf den Waldwegen nicht gestattet.
9. Zelten am Strand oder in den Dünen der Waldgebiete, die in Küstennähe liegen ist nicht erlaubt.
10. Denken Sie daran nach dem Zelten auf zu räumen und nehmen Sie ihren Abfall beim Verlassen des Waldes mit.